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دردومین جلسه کمیسیون انرژی، صنایع پالایشی و پتروشیمی تاکید شد:

ضرورت بهره مندی از ظرفیت های ویژه اصفهان در توسعه انرژیهای خورشیدی

دردومین جلسه کمیسیون انرژی، صنایع پالایشی وپتروشیمی بر ضرورت بهره مندی از ظرفیت های ویژه اصفهان در

توسعه انرژیهای خورشیدی تاکید شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان در آغاز این جلسه اکبر لباف، نایب رییس کمیسیون انرژی، صنایع پالایشی و پتروشیمی ضمن بررسی ساختار این کمیسیون گفت:

کمیته های کمیسیون باید منبع ایجاد راهکارهایی در حوزه های انرژی، صنایع پالایشی و پتروشیمی بوده تا بتوان با احصاء مشکلات این حوزه و طرح مساله و ارایه راهکار در

شورای گفتگو زمینه رشد اشتغال و افزایش بهره وری در استان را فراهم نمود. غلامرضا اخوان فرید، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز با بیان اینکه درحال حاضر

بیش از 60 درصد مواد اولیه داروهای شیمیایی در داخل کشور تولید می شود، تصریح کرد: با توجه به پتانسیلهای موجود در دانشگاه های مطرح اصفهان، صنعتگران خبره

همچنین موقعیت جغرافیایی مناسب استان و قرارگیری در کریدور شمال به جنوب و شرق به غرب می توان صنعت داروسازی را در استان و کشور توسعه داده و به تولید مواد اولیه

داروهای شیمیایی در استان پرداخت. همچنین احمدرضا صافی، رییس هیات مدیره سندیکای صنعت برق استان کم کردن مصرف انرژی، رعایت استانداردهای لازم در تولید

محصول، استفاده از انرژی های تجدید پذیرو ... را از مهم ترین مسایل صنعت برق دانست و تاکید کرد: بهای تمام شده برق و نرخ انرژی نیازمند بازنگری بوده و در صورت واقعی

نشدن این نرخ، مشکلات صنعت برق به قوت خود باقی خواهد ماند. علی صفرنوراله، عضو کمیسیون انرژی اتاق بازگانی اصفهان نیز در این جلسه خواستار درگیر کردن NGOها در

کمیسیون مذکور شد و افزود: NGOها در حقیقت ناجی بخش خصوصی بوده و در صورت رشد می توانند به صنعت کشور کمک کرده و مشکلات موجود در مسیر بهبود و توسعه

کسب و کار را مرتفع نمایند. مهدی مسایلی، عضو هیات مدیره سندیکای صنعت برق اصفهان نیزبا بیان اینکه صنعت برق یکی از زیرساختی ترین صنایع کشور می باشد، خواستار

توجه ویژه به چالش ها و مشکلات فعالان این حوزه شد.در ادامه سارا صالحی، مدیر دفتر بازار برق شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان گفت: در حوزه انرژی و به ویژه برق می

توان فضای تعاملی خوبی در زمینه های مدیریت بار و انرژی همچنین مدیریت هزینه های مصرف برق میان شرکت توزیع برق و اتاق بازرگانی ایجاد کرد. وی با بیان اینکه در چند

سال اخیر از سوی وزارت نیرو فرصت های درآمدزایی و اشتغال در بخش تولید برق فراهم شده است افزود: اصفهان از منظر شاخص های محیطی پتانسیل های مطلوبی برای

جذب و توسعه انرژی های خورشیدی داشته وازمنظر فنی نیز ظرفیت های پیمانکاری خوبی در اصفهان وجود دارد که اتاق بازرگانی به عنوان پارلمان بخش خصوصی می تواند در

تجمیع و هدفمند کردن این پتانسیل ها در راستای توسعه تجهیزات خورشیدی و سایت های نیروگاهی کمک زیادی به بخش صنعت نماید. نسترن رفیعی، عضو انجمن انرژی نیز

در این جلسه خواستار حمایت اتاق بازرگانی اصفهان به منظورتشکیل کارگروه انرژی تجدید پذیر شد و تصریح کرد: انجمن انرژی می تواند دبیری کارگروه را بر عهده گیرد. در ادامه

مرادی، دیگر عضو کمیسیون قطعی برق را یکی از مشکلات صنایع دانست خواستار اندیشیدن راهکاری به منظورافزایش راندمان تبدیل انرژی و همچنین کاهش شاخص شدت

انرژی در کشور شد.رضا خیامیان، عضو کمیسیون انرژی اتاق اصفهان نیز فعالیت های موازی در سازمان ها و ارگان های مختلف را موجب اتلاف وقت و هزینه دانست و افزود: لازم

است مشکلات فعالان حوزه های انرژی، صنایع پالایشی و پتروشیمی در اتاق بازرگانی احصاء شده و پس از ارایه راهکار در استانداری طرح مساله گردد و راهکار پیشنهادی و نحوه

برطرف نمودن آن نیز به بدنه دولت و نظام تصمیم گیری کشور ارائه گردد.در پایان علی کرباسی زاده، مشاورعالی اتاق بازرگانی و عضو دبیرخانه سرای نوآوری و رشد به معرفی

اجمالی سرای نوآوری و رشد پرداخت. همچنین اعضاء به بیان چالشهای اصلی حوزه انرژی، نفت و گاز، صنایع شیمیایی و پتروشیمی در استان پرداختند.
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